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Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Praha-západ konaného dne 6. září 

2023 

 
 

Přítomni: 
Josef Myslín 

Petr Jeřábek 

Jiří Wohlmuth 

Milan Vála 

Petra Myslínová Cejpková  

Rudolf Trnka 

 

Celkem přítomno: 6 členů VV s právem hlasovat z celkového počtu 16. 

S ohledem na skutečnost, že toto jednání není usnášeníschopné, proběhne pouze formou 

informativní porady a klíčové hlasování proběhne per rollam.  

 

Omluveni: Jiří Hrdlička, Miloslav Holý, Petr Kšána, Barbora Pálková, František Král, Filip 

Jankovec, Jan Menšík, Michal Zrno, Jan Posluh, Jaroslav Kopecký  

 

Přizváni: 

Jiří Čejka – předseda OKRR 

Simona Barsová – praktikantka kanceláře OSH 

 

Zapisovatelka: Petra Myslínová Cejpková 

Ověřovatelé zápisu: Petr Jeřábek, Jiří Wohlmuth 

 

Průběh jednání: 

1/ Zahájení – jednání bylo zahájeno starostou OSH Josefem Myslínem přivítáním přítomných 

v 16.34 hod. Je konstatováno, že dnešní jednání není usnášeníschopné, proto proběhne formou 

porady a klíčové hlasování se uskuteční per rollam. 

 

2/ Zhodnocení Krajského setkání Zasloužilých hasičů – akce je hodnocena jako zdařilá, z OSH 

Nymburk bylo zasláno poděkování za realizaci akce, po finanční stránce byl dodržen rozpočet, a to 

včetně fakturace drobného příspěvku těm sborům, které se na realizaci akce podílely. Kladná odezva 

byla zaznamenána také z KSH Středočeského kraje.  

 

3/ Zhodnocení Soustředění v požárním sportu – akce proběhla v areálu ZŠ v Mníšku pod Brdy, 

jednalo se o úspěšnou akci, podpořenou městem Mníšek pod Brdy, které se zúčastnilo 40 Mladých 

hasičů z celé republiky. Po odečtení rozdílu mezi náklady a výnosy je výsledek plusový cca 3 tisíce 

Kč, tudíž se nejednalo o akci ztrátovou. Je zde poptávka ze strany účastníků i trenérů, zda by akce 

proběhla i příští rok, je zvažováno prodloužení soustředění o 1 den navíc. O akci vyšel také článek 

v Hasičských novinách. Starosta vyslovil poděkování všem, kdo se na této akci, i na setkání ZH 

podíleli.  

 

Starosta zde také uvedl, že by bylo dobré zajistit okresního zdravotníka / zdravotníky, tzn. podílet 

se na kvalifikaci těch osob, které by byly ochotny pomoci v případě pořádání okresních akcí.  
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4/ Chystané akce 

a/ O pohár starosty OSH – proběhne v Pikovicích na fotbalovém hřišti, vše je připraveno, 

z důvodu menšího počtu účastnících se družstev nebude prováděno měření časomírou, nýbrž na 

stopky.  

 

b/ Závod hasičské všestrannosti a brannosti – je nová koncepce soutěže. V říjnu proběhne 

okresní kolo, v listopadu bychom měli uspořádat kolo krajské. Jedná se o první ročník, proto bude 

třeba posléze akci zhodnotit po stránce pozitivní i negativní. 

 

c/ V roce 2024 by OSH Praha-západ mělo pořádat Krajské setkání přípravek, v roce 2025 pak 

krajské kolo soutěže O pohár starosty OSH. 

 

5/ Okresní odborná rada represe – do konce t. r. ji vede Jan Posluh, je třeba najít nového 

vedoucího rady a radu zaktivizovat. Rovněž bude třeba, aby se rada přejmenovala na Okresní 

odbornou radu represe a sportu z důvodu dotačních titulů.  

Starosta J. Myslín navrhuje oslovit aktivní členy napříč okresem, kteří se zapojují do represe, zda 

by nechtěli s radou spolupracovat a stát se jejími členy.  

 

6/ Ekonomická stránka OSH Praha-západ – členům VV bylo předloženo zhodnocení prvního 

pololetí, které připravil ekonomický náměstek Jiří Hrdlička. V tuto chvíli vykazuje OSH PZ určitou 

soběstačnost, zejména i díky navýšení členských příspěvků. Dotační tituly byly některé vyúčtovány, 

jiné budou vyúčtovány až ke konci t. r. V pondělí 11. září zasedá Okresní kontrolní a revizní rada, 

podrobná revizní zpráva včetně ekonomické zprávy kanceláře OSH bude zveřejněna na webu OSH 

PZ. 

 

7/ Okresní sklad – s ohledem na skutečnost, že vznikl problém s uskladněním nového vybavení 

OSH Praha-západ, navíc zřejmě přijdeme o skladové prostory v Kytíně (rekonstrukce budovy, kde 

je sklad lokalizován), na jednání vedení OSH bylo dohodnuto, že na soukromém pozemku Oldřicha 

Cejpka v Čisovicích bude vybudován okresní sklad formou montovaného zahradního domku, který 

bude možno v případě jakýchkoliv změn opět demontovat a instalovat na jiném místě.  

 

Starosta Josef Myslín navrhl, aby v této souvislosti došlo k navýšení pronájmu za využívání prostor 

v soukromém majetku Oldřicha Cejpka, dosud OSH PZ platí 1.000 Kč ročně. Starosta navrhuje 

částku 7.000 Kč, Rudolf Trnka navrhuje, aby se jednalo o částku 1.000 Kč za měsíc, tedy celkem o 

12 tisíc Kč za rok. Petr Jeřábek doporučuje, aby tento návrh byl projednán na vedení OSH PZ.  

 

8/ Žádost o finanční příspěvek pro SDH Stříbrná Lhota – OSH PZ obdrželo žádost vedení SDH 

Stříbrná Lhota. Jedná se o příspěvek na již proběhlé oslavy 95 let výročí sboru. Pan Jeřábek navrhuje 

počkat se schválením do listopadu, neboť si možná požádají ještě další sbory.  

 

9/ Návrh na založení Okresní odborné rady historie – vznikla dohoda mezi Václavem Liškou 

(vedoucím Ústřední odborné rady historie) a Jiřím Hrdličkou (náměstkem OSH Praha-západ), že 

bychom založili Okresní odbornou radu historie, původně měl nápad představit p. Hrdlička, který 

se omluvil z dnešního jednání ze zdravotních důvodů. Návrh tedy přednesl starosta OSH s tím, že 

plánované složení rady je následující: Simona Barsová, Václav Liška, Barbora Barsová, Vendula 

Barátová, Jana Dusíková a Petra Myslínová Cejpková. Jako vedoucí rady při předjednání navrhli 

všichni oslovení členové Simonu Barsovou. Té je předáno slovo, aby představila základní vizi 

počáteční činnosti rady. 

 

Simona Barsová informovala o plánu vytvoření malé brožury týkající se zapojení hasičů do odboje 

v našem okrese (příběhy jsou již zpracovávány), dále by mohly vzniknout podcasty na různá témata, 

neboť vybavení na jejich natočení OSH vlastní a historie by tak byla lépe přiblížitelná i mladší 
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generaci. Klíčovou otázkou jsou také vzdělávací webináře, např. v oblasti správného citování 

v badatelské činnosti atd.  

 

Starosta OSH doplnil, že z hlediska nákladů nepůjde o výrazný zásah do hospodaření OSH, neboť 

vybavení na tisk malé brožury je k dispozici, také nahrávací technika na podcasty či webináře již 

byla pořízena v minulosti z dotačních titulů. V současné době cca 1/3 okresních sdružení v naší 

republice má zřízenou okresní odbornou radu historie, nebráníme se ani spolupráci se sběrateli atd.  

 

Jelikož přítomní členové VV nejsou ve stávajícím počtu usnášeníschopní, bude hlasování rozesláno 

per rollam. 

 

Přípis – 15. září 2023: 

Hlasování o ustanovení Okresní odborné rady historie probíhalo formou per rollam ve dnech 6. 

až 10. září 2023. Formou emailu či telefonicky se hlasování PRO zúčastnili tito členové: 

Jan Posluh, Josef Myslín, Petra Myslínová Cejpková, Jan Menšík, Milan Vála, Michal Zrno, 

Miloslav Holý, František Král, Filip Jankovec, Rudolf Trnka + poradní hlas Jiří Čejka. 

Dodatečně připojil také svůj hlas člen VV Jiří Wohlmuth. Za souhlasný lze považovat také hlas 

navrhovatele, p. Hrdličky. Proti založení OORH nebylo vzneseno žádné PROTI.  

Hlasování současně zvolilo Simonu Barsovou jako vedoucí OORH s tím, že se z titulu funkce 

stává členem Výkonného výboru OSH Praha-západ a její hlas tak bude započítáván do všech 

dalších hlasování o usnesení OSH PZ. 

 

10/ Různé 

Jiří Wohlmuth podal informaci o vydařené akci, jíž byla oslava výročí založení SDH Klínec. Této 

oslavy se zúčastnila také paní hejtmanka Středočeského kraje. 

 

Tradiční setkání ZH a VV by mohlo proběhnout 8. prosince 2023 – pan Jeřábek navrhuje uskutečnit 

setkání na zámku Řitka, pokud by toto nevyšlo, není problém realizovat setkání tradičně v Klínci. 

 

Přípis – 15. září 2023:  

Podle předběžného jednání nemá paní Křístková ze zámku Řitka námitek proti uskutečnění této 

akce v prostorách zámku. O dalších podrobnostech bude nadále jednáno. 

 

Jednání Vedení OSH – předběžně naplánováno na 4. října 2023, v 16.00 hod.  

 

 

11/ Závěr jednání – jednání bylo ukončeno starostou J. Myslínem v 17.49 hod. 

 

Se zněním zápisu souhlasí: 

 

Josef Myslín, starosta OSH: …………………………………………………………….. 

 

 

Petr Jeřábek, ověřovatel zápisu: …………………………………………………………. 

 

 

Jiří Wohlmuth, ověřovatel zápisu: ……………………………………………………… 

 

Vyhotovení zápisu: Petra Myslínová Cejpková 

 

 

 


